
Maďarský minister o pestovaní repky

Výrazne žlté repkové polia sú už minulosťou, no otázka jej dôležitosti a využitia je stále aktuálna.
Nedávno sa k téme pestovania repky olejnej vyjadril aj maďarský minister pôdohospodárstva Nagy
István. Jeho názor prinášame v krátkom videu, ktoré je doplnené o slovenské titulky.

Originálne video nájdete na tomto odkaze:
https://www.facebook.com/nagyistvan.movar/videos/297048921291791/
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